
INFORMACJA Z PRAC BURMISTRZA 

MIASTA I GMINY KĘPNO 

W OKRESIE OD DNIA 6 GRUDNIA 2018 R. DO 18 GRUDNIA 2018 R. 

 

1. OŚWIATA, KULTURA, SPORT 

 

1.1. W dniu 7 grudnia 2018 r. zorganizowane zostało szkolenie praktyczne dla nauczycieli bibliotek 

szkolnych. Warsztaty te dotyczyły obsługi oprogramowania komputerowego dla bibliotek. W 

szkoleniu uczestniczyło 10 nauczycieli ze szkół, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Kępno. 

 

2. KOMUNIKACJA SPOŁECZNA I FUNDUSZE EUROPEJSKIE 

 

2.1. Posiedzenie Gminnej Rady Seniorów 

W dniu 11 grudnia 2018 r. na sali sesyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Kępnie odbyło się posiedzenie 

Gminnej Rady Seniorów. Podczas obrad omówiono wykonania planu pracy za 2018 r., 

przygotowanie planu pracy na rok 2019. Ponadto przedstawiona została przez pracowników 

Wydziału Rozwoju oraz Wydziału Komunikacji Społecznej i Funduszy Europejskich informacja na 

temat realizacji budowy  Klubu Seniora i Centrum Wsparcia Opiekunów oraz zadań, które będą  

realizowane w 2019 r. w ramach  budżetu obywatelskiego. 

 

2.2. Program bezpłatnych szkoleń „Ja w Internecie” 

Rozpoczęła się realizacja projektu dotyczącego bezpłatnych szkoleń dla dorosłych mieszkańców 

województwa wielkopolskiego pt. „Ja w internecie”. W dniu 13 grudnia 2018 r. ruszył nabór osób 

chętnych do udziału w szkoleniach. Szkolenia będą realizowane od stycznia do czerwca 2019 r. w 

Szkole Podstawowej nr 2 i Szkole Podstawowej nr 3 w Kępnie, Szkole Podstawowej w 

Myjomicach, Kępińskim Ośrodku Kultury oraz Klubie Seniora „Pod Żurawiem” w Kępnie. Tematy 

szkoleń: 

- Moje finanse i transakcje w sieci  

- Rodzic w Internecie 

- Mój biznes w sieci 

- Działanie w sieciach społecznościowych 

- Tworzę własną stronę internetową (blog) 

- Kultura w sieci 

 „Ja w internecie” to program finansowania bezpłatnych szkoleń mający na celu zwiększenie grupy 



świadomych i kompetentnych użytkowników Internetu i e-usług publicznych, zdolnych realizować 

potrzeby informacyjne, kulturalne, biznesowe, administracyjne i społeczne w bezpieczny i legalny 

sposób przy użyciu nowoczesnych narzędzi cyfrowych. 

 

2.3. Wigilia Gminna 

12 grudnia w Kierznie odbyła się Wigilia Gminna. Na zaproszenie Burmistrza Piotra Psikusa, 

przewodniczącego Rady Miejskiej Andrzeja Stachowiaka, sołtysa wsi Kierzno Ewy Pastusiak oraz 

przewodniczącej KGW Sabiny Tomczyk odpowiedziało liczne grono mieszkańców, przedstawicieli 

organizacji i instytucji. W świątecznej atmosferze do wspólnego stołu zasiedli: przedstawiciele 

poseł Bożeny Henczycy, senatora Łukasza Mikołajczyka, Marzeny Wodzińskiej, członka Zarządu 

Województwa Wielkopolskiego, starosta Robert Kieruzal, wicestarosta Alicja Śniegocka, 

przewodnicząca Rady Powiatu Jolanta Jędrecka oraz radni Rady Miejskiej, sołtysi, koła gospodyń 

wiejskich, dyrektorzy placówek oświatowych, instytucji i inspekcji. Wszystkim zgromadzonym 

błogosławieństwa udzielił ks. Grzegorz Modrzyński – proboszcz parafii w Kierznie.  

Z tej wyjątkowej okazji świąteczny program przygotowali uczniowie Szkoły Podstawowej 

w Kierznie. Bożonarodzeniowe kolędy oraz tradycyjne specjały wigilijne podane gościom przez 

członkinie KGW Kierzno sprawiły, że wszyscy cieszyli się świąteczną atmosferą. Uczestnicy 

podzielili się opłatkiem a następnie zasiedli do wigilijnej wieczerzy. 

Tego dnia nie mogło zabraknąć upominków, które przygotowali własnoręcznie uczniowie. Zaś 

Burmistrz Miasta i Gminy Kępno wręczał kępińskie kalendarze i słodki upominek.  

 

2.4. Kępiński Jarmark Bożonarodzeniowy 

W dniu 15 grudnia na kępińskim Rynku odbył się Jarmark Bożonarodzeniowy. Organizatorami 

wydarzenia byli: Kępiński Ośrodek Kultury i Urząd Miasta i Gminy w Kępnie. Podczas jarmarku 

zaprezentowali się lokalni wytwórcy a także prezentowane były wyroby i przedmioty użytkowe, 

artystyczne oraz produkty spożywcze o świątecznym charakterze. Na scenie zaprezentowane 

zostały talenty lokalnych artystów: od przedszkolaków do seniorów. Nie zabrakło wigilijnych 

specjałów oraz upominków. Te ostatnie, w postaci kalendarza ekologicznego na rok 2019  

przekazywał mieszkańcom Burmistrz Miasta i Gminy Kępno wraz z pracownikami Urzędu. 

 

2.5. Ogłoszenie konkursów ofert 

W dniu 18 grudnia Burmistrz Miasta i Gminy Kępno ogłosił otwarte konkursy ofert dla organizacji 

pozarządowych na wsparcie w 2019 roku realizacji następujących zadań publicznych:  

1. Wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej – sport  



2. Wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej - sport i rekreacja  

3. Prowadzenie na terenie Miasta i Gminy Kępno klubu abstynenta  

4. Prowadzenie placówki opiekuńczo-wychowawczej wparcia dziennego dla młodzieży 

z rodzin dysfunkcyjnych na terenie Gminy Kępno  

Oferty realizacji zadań należy składać w terminie do dnia 7 stycznia 2019 r.  

Jednocześnie Burmistrz Miasta i Gminy Kępno ogłosił nabór na wskazanych przez organizacje 

pozarządowe członków komisji konkursowej do zaopiniowania ofert w otwartych konkursach ofert 

realizowanych w 2019 r. Kandydatów do komisji konkursowej można zgłaszać do dnia 2 stycznia 

2019 r.  

 

2.6. Konferencja prasowa 

W dniu 18 grudnia na terenie krytej pływalni Qarium Kępno odbyła się konferencja prasowa 

wiceprezesa Rady Ministrów Jarosława Gowina, Burmistrza Miasta i Gminy Kępno Piotra Psikusa 

oraz prezesa Zarządu Spółki Projekt Kępno sp. z o. o. Karoliny Pilarczyk-Dworaczyńskiej. 

Głównym tematem spotkania z dziennikarzami było otwarcie i funkcjonowanie krytej pływalni. 

 

3. GOSPODARKA KOMUNALNA, NIERUCHOMOŚCI, OCHRONA ŚRODOWISKA I 

PLANOWANIE PRZESTRZENNE 

 

3.1. W dniu 12  grudnia 2018 roku,  Burmistrz Miasta i Gminy Kępno w wyniku zakończenia 

wynikiem pozytywnym I przetargu ustnego nieograniczonego podpisał notarialną umowę kupna-

sprzedaży niezabudowanej nieruchomości gruntowej, położonej w Kępnie, przy ul. Bocznej, 

oznaczonej w operacie ewidencji gruntów, w jednostce ewidencyjnej Kępno, obrębie Kępno, jako 

działka 665/1 o powierzchni 0,0600 ha, dla której V Wydział Ksiąg Wieczystych w Sądzie 

Rejonowym w Kępnie prowadzi księgę wieczystą KZ1E/00056161/5. W wyniku pozytywnego 

rozstrzygnięcia przetargu nabywcą nieruchomości został p. Jarosław Świerczyk. Cena sprzedaży 

nieruchomości, ustalona w drodze przetargu wynosi netto 74.546,00zł (słownie: siedemdziesiąt 

cztery tysiące pięćset czterdzieści sześć złotych) plus należny podatek VAT, wg stawki 

obowiązującej w dniu sprzedaży nieruchomości. 

 

3.2. W dniu 6 grudnia 2018 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał umowę notarialną 

sprzedaży nieruchomości rolnej niezabudowanej, położonej w miejscowości Szklarka Mielęcka, 

oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 131 o powierzchni 1,19 ha, dla której  

V Wydział Ksiąg Wieczystych Sądu Rejonowego w Kępnie prowadzi księgę wieczystą nr 



KZ1E/00044041/1. Sprzedaż nastąpiła w drodze przetargu ustnego nieograniczonego. Nabywca 

został wyłoniony w rozumieniu przepisów ustawy z dnia 11 kwietnia 2003 r.  

o kształtowaniu ustroju rolnego. 

 

4. ROZWÓJ 

 

4.1. Inwestycje drogowe w trakcie realizacji: 

 

a) Budowa drogi nr G859674 Przybyszów-Szklarka Mielęcka 

Zadanie obejmuje wykonanie jezdni asfaltowej drogi relacji Przybyszów-Szklarka Mielęcka 

o długości 1313 m. Generalnym wykonawcą robót jest Kępińskie Przedsiębiorstwo Drogowo-

Mostowe S.A. z Kępna. Wartość kontraktu wynosi 671 758,97 zł brutto. Termin realizacji: 31 

grudnia 2018r. 

 

b) Budowa chodnika na ulicy Cedrowej w Kępnie 

Zadanie obejmuje wykonanie chodnika na ulicy Cedrowej o długości 100 m. Wykonawcą robót jest 

Firma Usługowo-Handlowa Ewelina Hurna z Mikorzyna. Wartość umowy wynosi 49 799,99 zł 

brutto. Termin realizacji: 20 grudnia 2018r. 

 

4.2. Przetargi ogłoszone: 

 

1. Sprzątanie wybranych dróg i ulic będących w zarządzie Gminy Kępno 

Ogłoszony: 13 grudnia 2018 r. planowany termin otwarcia ofert: 21 grudnia 2018 roku  

 

4.3. Przetargi w trakcie oceny ofert :  

„Utrzymanie czystości i porządku na wybranych nieruchomościach i obiektach położonych na 

obszarze miasta Kępno w 2019r.” 

Ogłoszony: 5 grudnia 2018 r. termin otwarcia ofert: 13 grudnia 2018 roku  

Wpłynęła jedna oferta: Firma Usługowo – Handlowa Ewelina Hurna, Mikorzyn 64D, 63-600 

Kępno – cena oferty: 99.360,00 zł 

 

4.4. Przetargi rozstrzygnięte: brak 

 

 



4.5. Zapytanie ofertowe: 

 

Obsługa bankowa budżetu Gminy Kępno oraz jednostek organizacyjnych Gminy zaliczanych 

do sektora finansów publicznych  

Ogłoszone: 27 listopada 2018 roku, termin otwarcia ofert: 18 grudnia 2018 roku 

Wpłynęła jedna oferta: SANTADER BANK Polska SA, Centrum Bankowości Korporacyjnej 

Poznań, Plac Andersa 5, 61-894 Poznań – cena oferty razem 43.200,00 zł. 

 

4.6. Zadania inwestycyjne: 

 

a) Klub Seniora i Centrum Wsparcia Opiekunów w Kępnie 

Wykonywane są prace budowlane związane z realizacją II etapu zadania inwestycyjnego pn. 

„Budowa Klubu Seniora i Centrum Wsparcia Opiekunów w Kępnie”.  Roboty budowlane wykonuje 

Korporacja BUDONIS Sp. z o.o. Spółka Jawna, z siedzibą w Kępnie. Wartość kontraktu 3 321 

000,00 zł. Gmina Kępno otrzymała dotację na realizację inwestycji ze środków Europejskiego 

Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Wielkopolskiego Programu Operacyjnego na lata 

2014-2020 w kwocie 1 847 033,00 zł. Planowany termin zakończenia prac to 10 maja 2019 r.  

Budynek dostosowany będzie do użytkowania przez osoby o ograniczonej zdolności poruszania się 

z możliwością korzystania ze sprzętów rehabilitacyjnych oraz integracji osób w nim 

przebywających.  

 

b) Samorządowa Biblioteka Publiczna w Kępnie 

Trwają prace związane z przebudową i remontem budynku Samorządowej Biblioteki Publicznej w 

Kępnie zlokalizowanej przy ul. Kościuszki 7. Inwestycję realizuje konsorcjum firmy ITEO 

TECHNOLOGY Sp. z o.o. z Pszczyny. Kontrakt opiewa na kwotę 3 027 423 zł. Biblioteka na 

remont budynku uzyskała dofinansowanie w wysokości 1 010 229 zł w ramach Narodowego 

Programu Rozwoju Czytelnictwa, organizowanego przez Instytut Książki, Priorytet 2 

„Infrastruktura Bibliotek 2016 –2020”. Jest to zadanie „OdNowa Biblioteki –modernizacja 

Samorządowej Biblioteki Publicznej w Kępnie". Budynek zostanie gruntowanie przebudowany. 

Wymienione zostaną instalacje: elektryczna, wodnokanalizacyjna oraz ciepłownicza. Ponadto 

wykonana zostanie nowa elewacja, dach, przebudowane zostaną pomieszczenia. Warto dodać, że 

obiekt zostanie dostosowany do potrzeb osób niepełnosprawnych. Planowany termin zakończenia 

prac to 10 maja 2019 r. 

 

 



c) Rozbudowa Szkoły Podstawowej w Krążkowych (budowa sali gimnastycznej). 

Wykonywane są prace budowlane związane z rozbudową Szkoły Podstawowej w Krążkowach. 

Inwestycję realizuje Andrzej Połomski prowadzący działalność gospodarczą pod firmą Zakład 

Projektowo-Budowlany „PROJEKTOBUD” Kępno Andrzej Połomski. Realizacja inwestycji 

dotyczy rozbudowy Szkoły o salę gimnastyczną wraz z zapleczem sanitarnym oraz wykonanie 

dwóch sal lekcyjnych. Wartość kontraktu to 3 294 233,64 zł. Planowany termin zakończenia prac - 

15 kwietnia 2020 roku. 

 

 

5. SPOTKANIA BURMISTRZA MIASTA I GMINY KĘPNO 

 

5.1. W dniu 6 grudnia podpisałem umowę notarialną sprzedaży nieruchomości rolnej 

niezabudowanej, położonej w miejscowości Szklarka Mielęcka, oznaczonej jako działka 

ewidencyjna nr 131 o powierzchni 1,19 ha. Sprzedaż nastąpiła w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego.  

 

Następnie wziąłem udział w Mikołajkach zorganizowanych w Przedszkolu Nr 4. Dla 

przedszkolaków wystąpili ich rodzice w świątecznych przebraniach. Po części artystycznej 

złożyłem wszystkim obecnym życzenia świąteczne i przekazałem słodkie upominki.   

 

Tego dnia spotkałem się z przedstawicielami spółki Enmedia Sp z o. o. z Poznania. Tematem 

spotkania było przedstawienie oferty na dystrybucję energii elektrycznej.  

 

W dalszej części dnia uczestniczyłem w otwarciu kępińskiego lodowiska przy ul. Nowowiejskiego 

5. Podczas otwarcia lodowiska na odwiedzających czekało wiele atrakcji m. in. pokaz jazdy na 

łyżwach w wykonaniu Magdaleny Warakomskiej – reprezentantki Polski w łyżwiarstwie szybkim. 

Lodowisko o wymiarach 14 x 40 metrów funkcjonuje w hali namiotowej, by umożliwić korzystanie 

z zimowych atrakcji bez względu na warunki pogodowe.  

 

Następnie uczestniczyłem w spotkaniu z Alojzym Nowakiem, przedsiębiorcą, Marcinem 

Wierzbickim, architektem oraz Mileną Piętką, naczelnikiem Wydziału Gospodarki Komunalnej, 

Nieruchomości, Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego. Tematem spotkania był 

Miejscowy Plan Zagospodarowania Przestrzennego wsi Olszowa oraz możliwość powstania 

budynków wielorodzinnych wraz z częścią usługową.  

 



Tego dnia mój zastępca spotkał się z Grzegorzem Dobrzyńskim, prezesem stowarzyszenia Mikora 

w Mikorzynie, w sprawie podziału i zbycia gruntów na terenie Ośrodka. W spotkaniu uczestniczyli: 

Włodzimierz Płocharz, radca prawny, Milena Piętka, naczelnik Wydziału Gospodarki  

Komunalnej, Nieruchomości, Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego oraz pracownicy 

tego Wydziału.  

 

5.2. W dniu 7 grudnia wraz z moim zastępcą uczestniczyłem we wspólnym posiedzeniu komisji 

Rady Miejskiej a następnie w sesji Rady Miejskiej w Kępnie. 

 

Następnie spotkałem się z Dorotą Rutkowską, konserwatorem zabytków w Wojewódzkim Urzędzie 

Ochrony Zabytków w Poznaniu, Delegatura w Kaliszu. Spotkanie dotyczyło prowadzonej 

przebudowy budynku Biblioteki Samorządowej w Kępnie.  

 

Tego dnia mój zastępca wraz z Bogdanem Bieniakiem, prezesem Zarządu Spółki Energetyka 

Cieplna Sp z o.o., udał się do Poznania, gdzie w Urzędzie Marszałkowskim uczestniczył w 

spotkaniu dotyczącym wprowadzenia projektu C-Track 50. Gmina Kępno jako jeden z dziesięciu 

samorządów gminnych została zakwalifikowana do projektu C- Track 50.  

Projekt ten ma na celu wsparcie władz krajowych w zrewidowaniu priorytetów polityki 

energetycznej w kierunku osiągnięcia możliwej neutralności w emisji dwutlenku węgla do roku 

2050. Projekt ukierunkowany jest również na promowanie wielopoziomowego zarządzania w celu 

umożliwienia władzom lokalnym rozwijania, finansowania i realizowania planów działań na rzecz 

zrównoważonej energii (odpowiednikiem są plany gospodarki niskoemisyjnej w Polsce), a także 

działania na rzecz klimatu z celem osiągnięcia neutralność emisji dwutlenku węgla do roku 2050. 

 

5.3. W dniu 9 grudnia uczestniczyłem w XIII Mikołajkowym Turnieju Piłki Ręcznej Dziewcząt. Od 

7 do 9 grudnia na hali widowiskowo-sportowej w turnieju rywalizowały dwadzieścia dwie  

drużyny, w tym reprezentantki KKS Polonia Kępno. Tego dnia najlepsi odebrali puchary i medale. 

 

Następnie uczestniczyłem w gali tanecznej zorganizowanej pod nazwą „A TU(T) Polska właśnie... 

Niepodległa Nasza” w kinie „Sokolnia”. Dzięki realizacji projektu dofinansowanego przez 

Fundację BGK w konkursie „Na 100 Niepodległa” udało się zrealizować warsztaty taneczne oraz 

konkurs plastyczny. Podczas finałowej gali obejrzeliśmy aż pięć narodowych tańców w wykonaniu 

podopiecznych Pawła Wielgosza.  

 

Tego dnia uczestniczyłem w jasełkach zorganizowanych w sali OSP w Olszowie. Świąteczne 



przedstawienie zaprezentowali uczniowie miejscowej Szkoły Podstawowej. Występ podziwiali 

licznie przybyli mieszkańcy oraz ich goście. Wszystkim zgromadzonym przekazałem  życzenia 

radosnych i zdrowych świąt a dzieciom świąteczne czekolady.  

 

5.4. W dniu  10 grudnia przyjmowałem interesantów.  

 

Tego dnia uczestniczyłem w posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Miejskiej. Głównym tematem 

posiedzenia była gospodarka odpadami w Gminie Kępno. 

 

W dalszej części dnia wraz z moim zastępcą uczestniczyłem w spotkaniu z prezesami ogródków 

działkowych. Tematem były bieżące sprawy działkowców związane m.in. z gospodarką odpadami. 

W spotkaniu uczestniczyli skarbnik Jarosław Ciesielski oraz Krzysztof Komorowski, zastępca 

naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej, Nieruchomości, Planowania Przestrzennego i 

Ochrony Środowiska.  

 

Tego dnia spotkałem się ze strażakami OSP Szklarka Mielęcka, którzy odebrali lekki wóz 

ratowniczo-pożarniczy. Zakup został sfinansowany ze środków MSWiA w wysokości 180 tys. zł 

oraz środków własnych Gminy Kępno, również w wysokości 180 tys. zł. Samochód został 

zakupiony wraz z wyposażeniem. 

 

Następnie udałem się do kępińskiego szpitala, gdzie odwiedziłem małych pacjentów oddziału 

dziecięcego. Wspólnie z działaczami KKS Polonia Kępno przekazaliśmy prezenty wszystkim 

obecnym na oddziale dzieciom, życząc szybkiego powrotu do zdrowia. 

 

Tego dnia mój zastępca wziął udział w spotkaniu opłatkowym zorganizowanym przez Zarząd 

Osiedla Hanulin.  

 

5.5. W dniu 11 grudnia prowadziłem naradę kierownictwa Urzędu.  

 

Tego dnia spotkałem się z Marzeną Koppenberg, prezesem Zarządu Spółki ZZO Olszowa sp. z o. o. 

Tematem spotkania była gospodarka odpadami na terenie Gminy Kępno.  

 

Następnie wziąłem udział w posiedzeniu Gminnej Rady Seniorów. Tematem posiedzenia były m.in. 

prowadzone aktualnie inwestycje budowy Klubu Seniora i Centrum Wsparcia Opiekunów oraz 

przebudowa budynku Biblioteki Samorządowej.  



 

Tego dnia uczestniczyłem w uroczystości dziesięciolecia Stowarzyszenia Wrota Wielkopolski. Na 

ręce Grzegorza Grzunki, prezesa stowarzyszenia przekazałem gratulacje oraz życzenia rozwoju i 

pomyślności w dalszej działalności organizacji. 

 

5.6. W dniu 12 grudnia podpisałem akt notarialny dotyczący kupna-sprzedaży niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, położonej w Kępnie, przy ul. Bocznej.  

 

Następnie uczestniczyłem w Radzie Nadzorczej Spółki „Wodociągi Kępińskie” sp. z o. o.    

Tematem posiedzenia było sprawozdanie finansowe spółki od stycznia do października oraz 

omówienie bieżących spraw prowadzonych przez Spółkę. 

 

Tego dnia mój zastępca spotkał się z przedstawicielem firmy Foleko ze Świdnicy, realizującej 

budowę kwatery na ZZO Olszowa. Spotkanie dotyczyło zasad korzystania z dróg gminnych.  

 

Następnie uczestniczyłem w Wigilii Gminnej w Kierznie. Do wspólnego stołu zasiedli licznie 

przybyli przedstawiciele organizacji i instytucji oraz goście. Z tej wyjątkowej okazji świąteczny 

program przygotowali uczniowie Szkoły Podstawowej w Kierznie. Bożonarodzeniowe kolędy oraz 

tradycyjne specjały wigilijne przygotowane przez członkinie KGW Kierzno sprawiły, że wszyscy 

cieszyli się świąteczną atmosferą. Tego dnia nie mogło zabraknąć upominków. Wraz z moim 

zastępcą przekazałem gościom gminny kalendarzy i słodki upominek.  

 

5.7. W dniu 13 grudnia spotkałem się z emerytowanymi pracownikami Urzędu Miasta i Gminy w 

Kępnie. Przekazałem wszystkim najserdeczniejsze życzenia z okazji Świąt Bożego Narodzenia oraz 

nadchodzącego Nowego Roku. Spotkanie było okazją do wielu wspomnień z okresu pracy 

zawodowej.  

 

Tego dnia uczestniczyłem w spotkaniu z przedstawicielkami Kół Gospodyń Wiejskich i sołtysami. 

W spotkaniu wzięli udział również przedstawiciele Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa: Marek Potarzycki, kierownik biura Agencji oraz Katarzyna Dawid, pełnomocnik ds. Kół 

Gospodyń Wiejskich. Podczas spotkania przedstawiciele Agencji omówili zasady rejestracji Kół 

Gospodyń Wiejskich w związku z podjętą w dniu 9 listopada br. ustawą o kołach gospodyń 

wiejskich. 

 

Następnie wziąłem udział w uroczystościach upamiętniających wprowadzenie stanu wojennego w 



Polsce. Pod pomnikiem na kępińskim Rynku uroczystości  rozpoczął sygnał syreny a następnie 

zgromadzeni odśpiewali hymn państwowy. Wraz z delegacjami złożyłem kwiaty pod pomnikiem, 

oddając hołd ofiarom stanu wojennego.  

 

5.8. W dniu 14 grudnia uczestniczyłem w posiedzeniu zarządu Związku Miast Polskich. Podczas 

obrad pracowaliśmy między innymi nad przygotowaniem do posiedzenia Komisji Wspólnej Rządu 

i ST oraz spotkania z Prezesem Urzędu Regulacji Energetyki, jak również nad  ważnymi zmianami 

w Krajowym Zasobie Nieruchomościami oraz nad zmianą ustawy prawo ochrony środowiska.  

 

Tego dnia mój zastępca spotkał się z przedstawicielami firmy PPHU Śpiewak w sprawie 

możliwości instalacji przy ulicy Przemysłowej kotłów na biomasę i kogeneracji.  

 

5.9. W dniu 15 grudnia uczestniczyłem w jarmarku bożonarodzeniowym. Organizatorami 

wydarzenia był Kępiński Ośrodek Kultury oraz Urząd Miasta i Gminy w Kępnie. Podczas jarmarku 

zaprezentowali się lokalni wytwórcy. Na imprezie prezentowane były wyroby i przedmioty 

użytkowe i artystyczne oraz produkty spożywcze o świątecznym charakterze. Na scenie ze 

świątecznym programem  wystąpiły grupy przedszkolne, szkolne oraz seniorzy.  Zaś pod namiotem 

Urzędu Miasta i Gminy Kępno mieszkańcy odbierali kępińskie kalendarze na rok 2019 wydane  w 

ramach projektu realizowanego z dofinansowaniem Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. Kalendarz zawiera aktualne informacje związane z 

programem KWOS, segregacją odpadów i składowaniem odpadów na PSZOK. 

 

5.10. W dniu 16 grudnia uczestniczyłem w wigilijnym spotkaniu w Krążkowach. Uczniowie 

miejscowej Szkoły Podstawowej przedstawili świąteczną część artystyczną. Dla wszystkich 

przybyłych i ich rodzin przekazałem świąteczne życzenia.  

 

Następnie gościłem w Myjomicach, gdzie w Domu Ludowym tradycyjne jasełka przedstawili 

najmłodsi, zaś członkinie Koła Gospodyń Wiejskich przygotowały tradycyjne wigilijne specjały.  

 

Tego dnia mój zastępca uczestniczył w świątecznym spotkaniu zorganizowanym w Domu 

Ludowym w Osinach.  

 

5.11. W dniu 17 grudnia udałem się do Kalisza, gdzie spotkałem się z konserwatorem zabytków. 

Spotkanie dotyczyło uzgodnień konserwatorskich obejmujących przebudowę zabytkowego 

budynku tzw. Willi Starosty, czyli siedziby Samorządowej Bibliotek Publicznej w Kępnie. 



Następnie uczestniczyłem we wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej. Debata radnych 

dotyczyła projektów uchwał zgłoszonych na sesje Rady Miejskiej. W dalszej części posiedzenia 

omawiana była gospodarka odpadami z udziałem Marzeny Koppenberg, prezesa Zarządu spółki 

ZZO Olszowa Sp. z o.o.  

 

Tego dnia wziąłem udział w posiedzeniu Komisji Gospodarczej wraz z przewodniczącymi Komisji 

Rady Miejskiej sprawie opiniowania budżetu na rok 2019.  

 

5.12. W dniu 18 grudnia prowadziłem cykliczną naradę kierownictwa Urzędu.  

 

Następnie uczestniczyłem w Zwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników Spółki „Wodociągi 

Kępińskie” sp. z o. o. Porządek posiedzenia przewidywał m.in. przedstawienie sprawozdania 

finansowego spółki od stycznia do października oraz omówienie bieżących spraw i inwestycji na 

terenie Gminy Kępno i Baranów.  

 

Tego dnia w ratuszu gościłem wiceprezesa Rady Ministrów, ministra nauki i szkolnictwa wyższego 

Jarosława Gowina. Podczas wizyty w Kępnie odwiedziliśmy nowopowstałe mieszkania w blokach 

przy ul. Przemysłowej wybudowane przez Spółkę TBS. Następnie gościliśmy w jednej z fabryk 

meblowych.  

 

W dalszej części dnia uczestniczyłem wraz z moim zastępcą w otwarciu krytej pływalni  Qarium 

Kępno. Podczas uroczystego otwarcia obecny był wiceprezes Jarosław Gowin oraz 

wielu parlamentarzystów i samorządowców z naszego regionu. Obiekt poświęcił ks. biskup Edward 

Janiak, Ordynariusz Diecezji Kaliskiej. Podczas uroczystości wraz z Karoliną Pilarczyk-

Dworaczyńską, prezesem Zarządu Spółki Projekt Kępno Sp. z o.o. przekazałem podziękowania 

przedstawicielom wykonawcy i projektantów. Otwarcie krytej pływalni zainaugurowane zostało 

pokazem pływania synchronicznego w wykonaniu grupy z Poznania.  

  

Następnie wraz z wiceprezesem Rady Ministrów Jarosławem Gowinem oraz Karoliną Pilarczyk-

Dworaczyńską, prezesem Zarządu Spółki Projekt Kępno Sp. z o.o., uczestniczyłem w konferencji 

prasowej. Głównym tematem spotkania z dziennikarzami była budowa i funkcjonowanie krytej 

pływalni Qarium. 

  



 


